
  

Fråga till kommunstyrelsens ordförande 

Västtrafikkort för skolungdomar under lovtider 

 

I september besvarade kommunstyrelsens ordförande Vänsterpartiets 

interpellation ”Behövs verkligen en motion?” 

Vi hänvisade till överenskommelsen mellan regeringen och Vänsterpartiet att 

staten ska lämna bidrag till kommuner som beslutar om avgiftsfria resor med 

kollektivtrafik för skolungdomar under lovtider. Det finns kommuner i vår 

närhet som redan har samlat erfarenhet när man införde möjligheten.    

Erfarenheterna visar att det krävs omfattande insatser att förbereda ett smidigt 

och fungerande arbetssätt.  

Kommunstyrelsens ordförande besvarade frågan i september med ”Nej, det 

behövs ingen motion.”  

Nu har det gått tre månader och vi har fortfarande inte hört i någon nämnd 

eller från någon förvaltning hur arbetet bedrivs eller att det överhuvudtaget 

arbetas med uppdraget någonstans. 

 

Min fråga till kommunstyrelsens ordförande: 

Är läget under kontroll? Kan vi räkna med att vår kommun 

tillgodogör sig det riktade statliga bidrag och erbjuder våra 

skolungdomar gratis busskort under lovtider från och med 

sommarlovet 2018? 

 

 

 

Lutz Rininsland 
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